

orangmuda.



Aktiviti mendekatkan diri dengan masyarakat memberi pelbagai pengalaman kepada Dr Lutfi

Personaliti

Wawasan doktor tampan

Kekurangan diri tidak halang Dr Lutfi aktif dalam pertubuhan kemanusiaan

Berbekalkan wajahnya yang segar, ditaburkan pula dengan kerjayanya sebagai seorang doktor perubatan dan terubuh dalam dunia kemanusiaan, pasti ramai gadis yang ingin mengenali lebih dekat anak muda ini.

Tambahan pula beliau dilahirkan dalam keluarga berlatarbelakangkan bidang perubatan menjadikan kehidupannya telah dianggap selesa dan senang sejak kecil.

Saya yang tidak mahu menjadi hebat seperti dia, tapi dalam kelebihan itu, berinspan satu kekurangan di dalam diri Dr Mohd Lutfi Fadil Lokman, 24.

Kekurangan itu menjadi titik tolak dalam dirinya untuk lebih mengenali dunia.

"Ketika itu cuti semester pengajian. Kami ada tuah aktiviti di Janda Baik, Bestong, Pahang. Permainan budak-budak biasa saja, baling tepong dalam plastik, tapi tak tahu macam mana terkena telinga saya."

"Terus hilang imbuhan dan ada cacar kehar dari telinga. Ketika itu bunyi berdentang sangat kuat macam ada angin kapal terbang. Bila bawa ke hospital, doktor bagi tahu cacar otak saya bocor."

"Hampir tiga bulan saya sukar berjalan kerana telinga berfungsi sebagai imbangan badan, bila rosak susah nak berjalan," katanya.

Khidmat kesihatan di negara pilihan
Bagi sebahagian orang, kecenderungan itu ibarat mimpi hitam, tetapi Dr Lutfi pula menjadikannya sebagai pembakar semangat untuk menjadikan kehidupannya lebih bermakna.

Sekarang ini, beliau tekad membuat semua yang ditawarkannya untuk memulakan pertubuhan bukan kerajaan (NGO) khusus bagi meningkatkan perkhidmatan kesihatan di negara miskin. Dinamakan Hospitals

beyond boundaries (HBB), ia ditubuhkan bagi memberikan perkhidmatan kesihatan di negara mundur seperti masyarakat Islam Kemboja.

Pada peringkat awal, ramai ragu-ragu dengan wawasan doktor muda ini, tetapi sokongan rakan dan keluarga, HBB kini mempunyai klinik di Kemboja yang dituai oleh dua doktor tempatan.

"Selain memberi rawatan, saya cuba satu sistem urusan kemasyarakatan atau social business. Selain menghidupkan barisan perubatan, saya mewujudkan perkhidmatan yang boleh memberikan mereka sumber ekonomi."

"Ini kerana jika pada satu masa, HBB sudah tiada di sana, mereka boleh lakukan sesuatu yang lain. Tidak selamanya bergantung bantuan saja," katanya.

Kembara ke destinasi pilihan
Adakan minatnya memang menjadi doktor. Dr Lutfi menyatakan secara jujur, perubatan bukanlah pilihan utama kerana lebih berminat dalam bidang ekonomi dan sains politik. Menikmatkannya sebagai seo-

Fakta nombor

27 NEGERA pernah dilawati.

6 BENUA destinasi kembara pilihan Dr Lutfi.



rang doktor perubatan dan penggerak badan amal seperti HBB, Dr Lutfi mengemari aktiviti pengembaraan.

Sehingga kini, beliau sudah mengembara 27 negara dari enam benua. Seterengah destinasi yang menjadi pilihan untuk dilawatnya adalah negara mundur atau dunia ketiga.

Beliau pernah mempelajari Afrika Selatan dan India untuk melihat sendiri kehidupan sebahagian penduduknya yang dalam keadaan serba kekurangan atau daif.

"Paling menarik adalah ketika berkunjung ke kawasan setinggan di Madras, India. Duduk dalam kawasan yang dipenuhi sampah, airliat air dari sungai yang penuh dengan kotoran, tapi mereka tetap boleh hidup di situ. Mereka tidak mahu berpindah walaupun diberikan kawasan lebih sempurna."

"Suasana itu memang saya banyak perkara, kesungguhan serta gaya hidup mereka walaupun miskin, tetapi masih tetap boleh meneruskan kelangsungan hidup," katanya.

Bermain gitar dengan semangat
Aka tidak mengembara, Dr Lutfi menghabiskan waktu lapangnya dengan bermain gitar.

Dokter muda ini boleh dianggap handal bermain gitar. Paling menarik, gurunya dalam bermain gitar ini adalah penanda sekolah jalinan di Indonnesia.

"Ketika saya belajar perubatan di Indonesia, saya baik dengan seorang pangaman (penjaja rokok). Dari situ saya belajar bermain gitar. Tak sangka pula apabila sudah besar, baru hendak belajar main gitar."

"Pernah juga beberapa kali bermain gitar di kafe sekitar Bandung. Mahu juga pada mulanya, tapi saya buat tak tahu seolah-olah tak ada siapa yang kenal gitar, main macam mana pun lupa itu adalah tak juaung," katanya yang meminati dunia sastera.

Katanya, bermain gitar dapat menghidupkan tekunannya ketika bekerja, kerana itulah yang dikehendaki masyarakat satu pertubuhan kemanusiaan.

Berbukti kepada insan masyarakat memberi pengalaman kepada Dr Lutfi



Info

Dr Lutfi

• Bakal menamatkan zaman bujang bersama seorang doktor pertengahan bulan ini

• Bercadang menyambung pelajaran dalam bidang ekonomi

• Pengasas HBB dan turut membina hospital di Kemboja hingga tahun ini

• Setiap minggu terbang ke Kemboja meminjau operasi klinik HBB

• Kini bekerja di Bahagian Ekonomi Kesihatan, Institut Penyelidikan Sistem Kesihatan, Kementerian Kesihatan

• Suka menulis dan mempunyai blog sendiri

• Minat membaca constantly berikutan sastera